
Protokół nr XII/2019  

Obrad XII Sesji Rady Miasta Ustroń  

z dnia 28 listopada 2019 r. 

 

Obrady odbyły się na sali sesyjnej Urzędu Miasta w Ustroniu w dniu 28 listopada 2019 r. o 

godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:14 tego samego dnia. Na ogólną liczbę 15 radnych w 

sesji uczestniczyło 14 radnych. Nieobecność radnego Dariusza Śleziony została 

usprawiedliwiona.  

Listy obecności radnych oraz przybyłych gości stanowią załącznik nr 1 do protokołu. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik dokonał otwarcia obrad sesji witając wszystkich 

radnych oraz zgromadzonych gości, stwierdzając jednocześnie quorum uprawniające Radę do 

podejmowania uchwał. 

 

2. Zgłoszenie i rozpatrzenie sprostowań lub uzupełnień do protokołu z obrad XI sesji 

Rady Miasta. 

 

W okresie międzysesyjnym nie zgłoszono uwag do protokołu. 

 

3. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ustroń zgłosił wniosek o zamianę w porządku obrad poprzez 

wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Ustroń na okres powyżej 3 lat. 

Powyższy projekt stanowi pkt. 34 porządku obrad.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

skreślenia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Ustroń na okres powyżej 3 lat.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 



 

4. Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych ujętych w budżecie 

miasta na 2019 rok. 

 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik. Radni nie wnieśli uwag.  

Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych ujętych w budżecie miasta na 

2019 rok stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

5. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu uchwały dotyczącej 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu uchwały dotyczącej określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2020 stanowią załącznik nr 4 

do protokołu. 

 

6. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami i organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w sprawie projektu zmiany 

uchwały w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w opłacie uzdrowiskowej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami i organizacjami pozarządowymi  

i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie w sprawie projektu zmiany uchwały w sprawie 

zarządzenia inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso  

w opłacie uzdrowiskowej stanowią załącznik nr 5 do protokołu. 

 

7. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami oraz organizacjami 

pozarządowymi działającymi na terenie Miasta Ustroń dotyczących projektów uchwał 

aktów prawa miejscowego w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Miasta Ustroń. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami oraz organizacjami pozarządowymi 

działającymi na terenie Miasta Ustroń dotyczących projektów uchwał aktów prawa 

miejscowego w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Miasta Ustroń stanowią załącznik nr 6 do protokołu. 



8. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami oraz organizacjami 

pozarządowymi działającymi na terenie Miasta Ustroń dotyczących projektów uchwał 

aktów prawa miejscowego w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami oraz organizacjami pozarządowymi 

działającymi na terenie Miasta Ustroń dotyczących projektów uchwał aktów prawa 

miejscowego w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi stanowią załącznik nr 7 do protokołu. 

 

9. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami oraz organizacjami 

pozarządowymi działającymi na terenie Miasta Ustroń dotyczących projektów uchwał 

aktów prawa miejscowego w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek opłat. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami oraz organizacjami pozarządowymi 

działającymi na terenie Miasta Ustroń dotyczących projektów uchwał aktów prawa 

miejscowego w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawek opłat stanowią załącznik nr 8 do protokołu. 

 

10. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami oraz organizacjami 

pozarządowymi działającymi na terenie Miasta Ustroń dotyczących projektów uchwał 

aktów prawa miejscowego w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami oraz organizacjami pozarządowymi 

działającymi na terenie Miasta Ustroń dotyczących projektów uchwał aktów prawa 

miejscowego w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi stanowią załącznik nr 9 do protokołu. 

 

11. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami oraz organizacjami 

pozarządowymi działającymi na terenie Miasta Ustroń dotyczących projektów uchwał 

aktów prawa miejscowego w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez określonych właścicieli 

nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 



Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami oraz organizacjami pozarządowymi 

działającymi na terenie Miasta Ustroń dotyczących projektów uchwał aktów prawa 

miejscowego w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi przez określonych właścicieli nieruchomości stanowią załącznik nr 

10 do protokołu. 

12. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami oraz organizacjami 

pozarządowymi działającymi na terenie Miasta Ustroń dotyczących projektów uchwał 

aktów prawa miejscowego w sprawie szczególnego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę. 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami oraz organizacjami pozarządowymi 

działającymi na terenie Miasta Ustroń dotyczących projektów uchwał aktów prawa 

miejscowego w sprawie szczególnego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną opłatę stanowią załącznik nr 11 do protokołu. 

13. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z organizacjami pozarządowymi 

działającymi na terenie Miasta Ustroń oraz z mieszkańcami Miasta Ustroń w sprawie 

ustanowienia użytku ekologicznego pod nazwą „Pióropuszniki nad Wisłą”. 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych. Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z organizacjami pozarządowymi działającymi na 

terenie Miasta Ustroń oraz z mieszkańcami Miasta Ustroń w sprawie ustanowienia użytku 

ekologicznego pod nazwą „Pióropuszniki nad Wisłą” stanowią załącznik nr 12 do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019. 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta- Aleksandra Łuckoś.  

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/156/2019 w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 stanowi załącznik 

nr 13 do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Ustroń 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta- Aleksandra Łuckoś.  

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ustroń.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/157/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Ustroń stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2020 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta- Aleksandra Łuckoś.  

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar.  



Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2020.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/158/2019 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2020 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia inkasentów  

i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie uzdrowiskowej 

 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miasta Ustroń- Marcin Janik. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w opłacie uzdrowiskowej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/159/2019 w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia inkasentów  

i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 16  

do protokołu. 



18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 

rok. 

 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miasta Ustroń- Marcin Janik. 

Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, Zdrowia, Rolnictwa i Leśnictwa do projektu 

uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Roman Siwiec.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/160/2019 w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na gruncie gminnym – ul. Działkowa 

 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Inwestycji- Andrzej Siemiński. 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu  

na gruncie gminnym. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/161/2019 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu  

na gruncie gminnym stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej wpływu planowanych inwestycji 

ujętych w VI aktualizacji Krajowego programu oczyszczania ścieków komunalnych dla 

Aglomeracji Skoczów na cenę oczyszczania ścieków komunalnych na terenie Miasta 

Ustroń w latach 2019-2027. 

 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Inwestycji- Andrzej Siemiński. 

Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, Zdrowia, Rolnictwa i Leśnictwa do projektu 

uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Roman Siwiec.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie opinii dotyczącej wpływu planowanych inwestycji ujętych w VI 

aktualizacji Krajowego programu oczyszczania ścieków komunalnych dla Aglomeracji 

Skoczów na cenę oczyszczania ścieków komunalnych na terenie Miasta Ustroń w latach 

2019-2027.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/162/2019 w sprawie opinii dotyczącej wpływu planowanych inwestycji 

ujętych w VI aktualizacji Krajowego programu oczyszczania ścieków komunalnych dla 

Aglomeracji Skoczów na cenę oczyszczania ścieków komunalnych na terenie Miasta Ustroń 

w latach 2019-2027 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

 

 

 



21. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

określenia warunków i trybu wspierania finansowego sportu na terenie Miasta Ustroń. 

 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miasta Ustroń- Marcin Janik. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia 

warunków i trybu wspierania finansowego sportu na terenie Miasta Ustroń.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/163/2019 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

określenia warunków i trybu wspierania finansowego sportu na terenie Miasta Ustroń stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu. 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego pod nazwą 

„Pióropuszniki nad Wisłą”. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa-Monika 

Maksymczak. 

Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, Zdrowia, Rolnictwa i Leśnictwa do projektu 

uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Roman Siwiec.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego pod nazwą „Pióropuszniki 

nad Wisłą”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/164/2019 w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego pod nazwą 

„Pióropuszniki nad Wisłą” stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Miasta Ustroń. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa-Monika 

Maksymczak. 

Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, Zdrowia, Rolnictwa i Leśnictwa do projektu 

uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Roman Siwiec.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Miasta Ustroń.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/165/2019 w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Miasta Ustroń stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa-Monika 

Maksymczak. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar.  

 



Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, Zdrowia, Rolnictwa i Leśnictwa do projektu 

uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Roman Siwiec.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, 

Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Roman 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/166/2019 w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi  stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawek opłat. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa-Monika 

Maksymczak. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar.  

Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, Zdrowia, Rolnictwa i Leśnictwa do projektu 

uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Roman Siwiec.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

- Damian Ryszawy- Przewodniczący Klubu Radnych Ustroniacy 

- Przemysław Korcz- Burmistrz Miasta Ustroń 

- Paweł Sztefek- Radny Rady Miasta Ustroń 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawek opłat. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, 

Daria Staniek, Mirosław Szuba 

PRZECIW (1) 

Piotr Roman 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Sztefek 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/167/2019 w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawek opłat stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa-Monika 

Maksymczak. 

Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, Zdrowia, Rolnictwa i Leśnictwa do projektu 

uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Roman Siwiec.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/168/2019 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi przez określonych właścicieli nieruchomości. 



 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa-Monika 

Maksymczak. 

Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, Zdrowia, Rolnictwa i Leśnictwa do projektu 

uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Roman Siwiec.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi przez określonych właścicieli nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/169/2019 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi przez określonych właścicieli nieruchomości stanowi załącznik nr 26 

do protokołu. 

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa-Monika 

Maksymczak. 

Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, Zdrowia, Rolnictwa i Leśnictwa do projektu 

uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Roman Siwiec.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną opłatę.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/170/2019 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

29. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej nr 592001 S  

ul. Szerokiej. 

 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Inwestycji- Andrzej Siemiński. 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej nr 592001 S ul. Szerokiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/171/2019 w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej nr 592001 S  

ul. Szerokiej stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

30. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu  

na terenie gminnym. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Gruntami- 

Aleksandra Kwiecień – Zawada 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski. 



Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu na terenie 

gminnym. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/172/2019 w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu  

na terenie gminnym stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

31. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu  

na terenie gminnym. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Gruntami- 

Aleksandra Kwiecień – Zawada 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu na terenie 

gminnym. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 



Uchwała nr XII/173/2019 w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu  

na terenie gminnym stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

32. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Ustroniu dla obszaru w granicach ulic Andrzeja 

Brody, Grażyńskiego, Alei Legionów, Parkowej, Hutniczej, 3 Maja, Partyzantów i Pod 

Skarpą. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Gruntami- 

Aleksandra Kwiecień – Zawada 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

- Paweł Sztefek- Radny Rady Miasta Ustroń 

- Aleksander Poniatowski- Radny Rady Miasta Ustroń 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Ustroniu dla obszaru w granicach ulic Andrzeja Brody, 

Grażyńskiego, Alei Legionów, Parkowej, Hutniczej, 3 Maja, Partyzantów i Pod Skarpą. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Mirosław Szuba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Sztefek 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/174/2019 w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Ustroniu dla obszaru w granicach ulic Andrzeja Brody, 

Grażyńskiego, Alei Legionów, Parkowej, Hutniczej, 3 Maja, Partyzantów i Pod Skarpą 

stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

33. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gminnej  

w drodze bezprzetargowej. 

 



Zgonie z art. 25 a Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. z 2019 r. poz. 

506 z późn. zm.) Radna Daria Staniek została wyłączona z obrad w tym punkcie. 

Dokonano sprawdzenia obecności. 

Od tego miejsca w posiedzeniu udział brało 13 radnych. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Gruntami- 

Aleksandra Kwiecień – Zawada 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gminnej w drodze 

bezprzetargowej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Artur Kluz, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Roman 

Siwiec, Mirosław Szuba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Sławomir Haratyk, Wincenty Janus, Jadwiga Krężelok, Piotr Roman, Damian Ryszawy, 

Paweł Sztefek 

NIEOBECNI (2) 

Daria Staniek, Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XII/175/2019 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gminnej  

w drodze bezprzetargowej stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

34. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Ustroń w drodze przetargu. 

 

Dokonano sprawdzenia obecności i ponowne włączenie Radnej Darii Staniek do Obrad Sesji 

Rady Miasta. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Mieszkaniowego-  Teresa Bury. 

Negatywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 



 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Miasta Ustroń w drodze przetargu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwały nie podjęto. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

36. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

 

Protokół przedstawił z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Piotr Roman. Radni nie 

wnieśli uwag. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

37. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Ustroń i Burmistrza Miasta Ustroń  

o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2018. 

 

Informacje przedstawił Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Marcin Janik. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Ustroń i Burmistrza Miasta Ustroń  

o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2018 stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

38. Sprawy bieżące Miasta. 

 

Głos w sprawach bieżących Miasta zabrali kolejno: 

- Marcin Janik- Przewodniczący Rady Miasta Ustroń 

- Barbara Niemczyk- Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Sportu, Turystyki. 

- Łukasz Sitek- Inspektor Wydziały Organizacyjnego. 

- Dorota Walker- Przewodnicząca Zarządu Osiedla Hermanice 

 

39. Sprawy bieżące Rady Miasta. 

 

Przewodniczący obrad Marcin Janik przypomniał w wspólnej Komisji Budżetu  

i Przestrzegania Prawa wraz z Przewodniczącymi pozostałych Komisji Rady Miasta Ustroń, 

która odbędzie się 2 grudnia 2019 r. o godz. 9.00 w sali sesyjnej Urzędu Miasta. 



Przewodniczący obrad Marcin Janik poinformował, że następna sesja Rady Miasta odbędzie 

się 19 grudnia 2019 r. o godz. 14.00, posiedzenie Komisji koordynacyjnej 18.12.2019 r.  

Przewodniczący obrad Marcin Janik przypomniał o przygotowaniu planu pracy Komisji 

Oświaty, Rodziny i Polityki Społecznej oraz Komisji Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 

Miasta na rok 2020 oraz uzupełnieniu protokołów z posiedzeń poszczególnych Komisji. 

 

Burmistrz Miasta Ustroń Przemysław Korcz zaprosił wszystkich radnych do uczestniczenia  

w uroczości rozpalenia Wieńca Adwentowego na Rynku. 

 

40. Zakończenie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik 

zamknął obrady XII sesji Rady Miasta Ustroń. 

Przebieg obrad XII sesji Rady Miasta został zapisany w formie elektronicznej na płycie CD, 

która stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

 

 

Protokołował            Przewodniczący 

Rady Miasta Ustroń 

Magdalena Kozłowska  

                     Marcin Janik 

 

 

 

 

 

 

 


